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Tomko: 

Interpelácia je na oddelenie výstavby, nevidím tu šéfa. Chcel by som sa ho spýtať, na Ulici J. 

Husa pred bytovkou 1801 došlo k výrubu orecha kráľovského. Aký bol dôvod výrubu tohto 

kráľovského stromu, ktorý mal vyše 70 rokov. Bol som osobne prítomný, už neskoro som 

prišiel jak ho zrezali. Ja som tam nevidel jednu chybu na tom strome, žeby bol nejak 

napadnutý, alebo deravý, alebo nejak poškodený. Ten strom tam skutočne neviem, či dakomu 

vadil, alebo nevadil, ale táto interpelácia hovorím, keby ste pozerali správy včera, alebo ráno, 

v Dolnom Kubíne zriadilo mesto komisiu na výrub stromov v meste za občanov mesta.  

 

PhDr. Čižmár: 

Pán poslanec, môžem ťa ubezpečiť, aby sme hneď zareagovali. Výruby sa nekonajú na 

základe toho, že niekto má záujem vyrúbať strom, alebo sa mu nepáči ten strom, ako si 

naznačil. Aj každé konanie, o ktorom hovorím prebieha za účasti príslušných odborníkov, 

tzn., nielen zástupcovia oddelenia výstavby, v tomto prípade za mestský úrad pani Ing. 

Bučková, ale sú tam aj zástupcovia ochranárskych združení, resp. odborníci, ktorí sa tejto 

problematike venujú na úrovni mesta, Ing. Kakaš. Každý jeden výrub podlieha procesu 

administratívnemu, ktorý pozostáva zo žiadosti i z posúdenia priamo na mieste, až následného 

rozhodnutia. Čiže nie je to nejaké chvíľkové rozhodnutie, na základe ktorého sa odstráni 

strom. Buď ten strom je poškodený, buď ten strom nejakým spôsobom ohrozuje okolie 

obyvateľov, alebo majetok, alebo došlo k nejakému problému, ktorý spôsobuje práve takáto 

drevina. Takže, určite to bolo na základe objektívnych faktorov, a ja odporúčam v prípade 

takejto situácie sa obrátiť priamo na kompetentných, v tomto prípade na pani Ing. Bučkovú.  
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